
Setkání chatařů – Údolí radosti 

29.7.2023 
Program:  

1. Úvod – přivítání, kontrola závěrů z minulé porady 
2. Zprávy z hospodaření 
3. Brigády, plán práce na příští rok 
4. Poplatky do osady 
5. Závěry 

 
1. Úvod – přivítání 

Závěry z minulé porady: 

Závěry splněny.  

Nadále pokračuje zjištění podmínek založení Spolku chatařů (T. Novák, K. Havran, 
Chlup). T. Novák připraví návrh způsobu opravení příjezdových cest k L. Dubovi a 
okolo chaty Chlupových (splachuje se posypový materiál) – původně září 2022, nyní 
září 2023. 

2. Zpráva z hospodaření : 

       Karel Havran:  

2022 převod 74 605 Kč 

(koupení násad ryb, chatařské poplatky – plusy, nákupy štěrku, doprava štěrku, nátěr 
mostu, zapůjčení sálu, nákup a barva na lavičky + oprava, materiál na studnu, záloha 
na el. Přípojku + doplatek, oprava laviček + materiál) 

2023 převod 34 000 Kč 

             (nákup ryb, údržba rybníka, nákup prosívky, nákup schodů na rybník, sečení trávy,  

             doprava prosívky, nákup volejbalové sítě) – zůstatek 28 569 Kč 

3. Návrh na vypracování „Plánu práce na příští rok“: 
 
Bylo konstatováno - J. Chlup – hodnota provedených brigádnických hodin: příprava 
dřeva na opravu mola a laviček, vyčištění břehu rybníka – hodnota 40 000 Kč 
 
L. Maksymčuk – problematika Čápovy stráně (cesta, neinformovanost) – osadníci 
odsouhlasili, že pokud bude příspěvek od Obce Bítovčice na rok 2024 na opravy cest, 
bude tento využit na přístupovou cestu k Čápové stráni.  
Předpokladem (resp. příslibem) ovšem je, aby šerif stráně zajistil také výběr 
dohodnutých poplatků. Osadníci se shodli na tom, že je potřeba jednoznačně zlepšit 
vzájemnou komunikaci.  



Šerif stráně předloží do konce roku 2023 požadavky na materiál do cesty a případně 
předběžný termín „brigády“ na této cestě, aby bylo možné zajistit logistiku.  
Z doporučení vyplývá, že by bylo efektivnější využít pro „hrubou opravu cesty“ raději 
betonový recyklát , který je cenově mnohem dostupnější, než štěrky   
 
K. Havran – nejsme rekreační oblast, informovat obci Bítovčice o práci v osadě – toto 
souvisí i s možným založení spolku, který vzhledem k vlastnickým právům k osadníky 
udržovaným prostorám je prakticky neproveditelný ( ….. cesty v katastru prakticky 
neexistují ( s výjimkou cesty okolo rybníka, která končí „prvním mostkem“) , rybník 
neexistuje, hřiště je na obecním pozemku atd….) 
 
L. Bartušek – spolupráce se starostkou Bítovčic – vzešlo v podstatě z požadavku 
starostky, která chce jednat v rámci osady pouze s jedním konkrétním osadníkem, 
případně s ostatními zástupci, ale pod vedení jedné konkrétní osoby 
 
- Zvolený zástupce pro spolupráci se starostkou obce Bítovčice. Zvoleni 

jednohlasně (40 chatařů) T. Novák a L. Bartušek. 

 

 Plánované akce pro rok 2024 
 

1. Osazení betonových schodů v prostoru výpustě rybníka k zajištění lepšího 
přístupu do loviště při výlovu rybníka 
 

a. Předpokládaný termín – konec dubna 2024 – bude aktuálně upřesněn. 
i. Technické zabezpečení – Luděk Bartušek 

ii. Brigádníci – šerifové strání 
 

2.  Oprava přepadového koryta z rybníku směrem k potoku 
 

i. Technické zabezpečení – Luděk Bartušek 
ii. Brigádníci – šerifové strání 

Ideálně bod 1 a 2 spojit v jednu velkou brigádu ( bude upuštěný rybník – tedy 
oprava koryta by probíhala „za sucha“ 

3. Oprava – resp. doplnění svodových žlabů vody  
a. na hlavní příjezdové cestě (na úrovni lesní školky) – zabrání splavování 

bláta z kopců ve směru od Ládi Duby) a tím ochrání více štěrkování 
příjezdové cesty 

i. brigádníci – zajistí šerif stráně 
b. na cestě k Tomášovi Novákovi na úrovni zatáčky nad Jirkou Chlupem – 

nutno dohodnout, kam se „pustí voda“ 
i. Technicky zajistí Tomáš Novák a Jiří Chlup 

ii. Brigádníci – uživatelé cest 



4. Oprava cesty na „Čápové stráni“ – viz bod 3 
 

5. Výsadba stromků ve stráni nad rybníkem na obecní části pozemku 
i. Dojedná pověřená osoba – Luděk Bartušek 

ii. Materiálně zajistí obec Bítovčice 
iii. Brigádníci – šerifové strání 

 
6. Výlov rybníka – 6.9.2024 ( resp. 5.9.2024) – 8.9.2024 

a. 5.9. – stavění stanu 
b. 6.9. – výlov + večerní posezení osady 
c. 7.9. – celodenní akce pro okolí – základní příjem pro osadu 
d. 8.9. – úklid + bourání stanu 

i. Technicky stan + výlov – Luděk Bartušek 
ii. Technicky elektro – Jirka Chlup 

iii. Brigádníci – šerifové strání 
 

7. Aktualizace kontaktů 
i. Šerifové dodají aktuální kontakty Tomášovi Novákovi, po 

sumarizaci údajů Tomáš Novák vrátí kontakty osady zpět 
šerifům 
 

4. Poplatky do osady : 
 
Problematika zvýšení poplatku z 300 Kč na kalendářní rok na 500 Kč se nesetkala se 
souhlasem. Podle hospodáře K. Havrana není potřeba. 
 

5. Závěry : 

 Závěry ze setkání osadníků vyplývají z jednotlivých projednaných bodů. 

Šerifové strání se setkají do konce roku 2023 a projednají body vyplývající 
z jednotlivých bodů, případně upřesní a určí podrobněji jednotlivé kroky vyplývající 
z daných úkolů.  

 

Zdůrazněním závěru jsou hlavní dvě akce příštího roku 2024  

1. Rybník - schody a přepadové koryto  
2. Výlov 

 

29.7.2023 zapsala D. Chlupová 


